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Svar på fråga 2024/25:872 av Ewa Pihl Krabbe (S) 
Situationen för Raoul Wallenberg-institutet i Lund 

Ewa Pihl Krabbe har frågat mig om jag, inom mitt 

ansvarsområde, avser att verka för att i enlighet med FN:s 

funktionsrättskommittés rekommendationer stärka Raoul 

Wallenberg-institutet. 

Inledningsvis vill jag betona att det arbete Raoul Wallenberg-

institutet bedriver är viktigt, och att tillgängliggörandet av ett 

stort antal böcker är en resurs i både forskning och utbildning.  

Raoul Wallenberg-institutet är inte en myndighet utan en 

stiftelse och institutet finansieras idag via flera olika 

finansieringskällor och ansvarar självt för att säkerställa att det 

har den finansiering som krävs. En del av verksamheten vid 

institutet, som handlar om utbildning och kunskapsinhämtning 

om mänskliga rättigheter, finansieras bl.a. via Sida. 

Verksamheten har inte någon finansiering från 

Utbildningsdepartementet. Det har dock inkommit ett äskande 

till Utbildningsdepartementet när det gäller finansiering av 
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institutets bibliotek, som bereds inom ramen för den ordinarie 

budgetprocessen. Jag kan, som Ewa Pihl Krabbe säkert förstår, 

inte föregå den processen. 

Stockholm den 19 mars 2025 

 

 

 

Johan Pehrson 
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